
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 3. marts 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 565
I aftalen om en fødevare- og landbrugspakken af den 22. december 2015 er
det estimeret, at der skal anlægges 4274 ha vådområder for at kompensere
for øget udledning af kvælstof, bl.a. som følge af ophævelse af undergødsk-
ningen. Kan ministeren i den sammenhæng oplyse hvor mange ha vådområ-
der til kvælstoffjernelse, der er udlagt som følge af de tidligere vandmiljøpla-
ner og Grøn Vækst? Ministeren bedes oplyse, hvor mange potentielle vådom-
rådeprojekter der i øjeblikket findes hos landets kommuner, og hvor mange ha
disse omfatter. Endelig bedes ministeren oplyse, hvor lang tid det i gennem-
snit tager at gennemføre et vådområdeprojekt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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